



ظفار للأغذية و الاستثمار (ش م ع ع)
DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ 24 مارس 2024

List of Nominees for Board of Directors Membership

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

Dhofar Food and Investment Company SAOG would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange, and valued investors, following the announcement of the invitation to attend the annual general assembly scheduled to be held on March 27, 2024, that it has received eleven (11) nominees for board of directors membership.

تود شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش م ع ع أن تحيط علماً كلاً من الهيئة العامة لسوق المال، وبورصة مسقط، والمستثمرين الكرام تبعاً لإعلان الدعوة لحضور الجمعية العمومية السنوية المزمع عقدها في 27 مارس 2024، بأنها تلقت أحد عشرة (11) استمارة ترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة. علماً بأن قائمة المترشحين أدناه تخضع لموافقة المساهمين خلال الجمعية العامة السنوية.

Note that the below nominees are subject to shareholder approval during the annual general assembly.

Mr. Said Ahmed Safrar

الفاضل/ سعيد بن أحمد صفرار

Mr. Safrar holds a Master in Business Administration (MBA) from the University of Hull in the UK, and the Senior Executive Leadership Program from Harvard Business School in the USA. He has more than 28 years of professional experience in the Banking, Telecom, Investment and Services sectors, and was the Chief Customer Experience Officer with the Omani Qatari Telecommunications Company SAOG "Ooredoo". currently Mr. Said holds the position of Chief Executive Officer of Oman Investment & Finance Co. SAOG.

حاصل على شهادة ماجستير من جامعة (University of Hull) في المملكة المتحدة، برنامج القيادات التنفيذية العليا من (Harvard Business School) في الولايات المتحدة الأمريكية. ولديه خبرة مهنية لأكثر من 28 عاماً في قطاع المصارف، الاتصالات، الإستثمار والخدمات وشغل منصب الرئيس تنفيذي لوحد تجرية العملاء لدى الشركة العمانية القطرية للاتصالات (Ooredoo) ش.م.ع.ع. ويشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع.

و عضو في مجلس إدارة عدة شركات وهي صحار الدولي ش.م.ع.ع وشركة تأجير للتمويل ش.م.ع.ع وشركة ظفار لتوليد الطاقة ش.م.ع.ع. وهو رئيس مجلس الإدارة لكل من شركة ظفار للأغذية والإستثمار ش.م.ع.ع وشركة واصل للصرافة ش.م.ع.ع.م وصندوق مزون الأول.

And a member of the board of directors of several companies, including Sohar International SAOG, Taageer Finance Company SAOG, Dhofar Generating Company SAOG. Chairman of the board of directors for Dhofar Food and Investment Co. SAOG and Wasel Exchange SAOC as well as Mazoon First Fund.

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverages
C.R: 2017520 - P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



الصفوة لمنتجات الألبان والاصفار
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



الاصفار ظفار
Dhofar Cattle Feed

قطاع صناعة الاعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت: 011-040200 - ص.ب: 1111
ص.أ.ة: 111 - سلطنة عمان
هاتف: 011-040200 / فاكس: 011-040200
قرية القيمة المضافة: 011-040200



ظفار للأغذية و الاستثمار (ش م ع)
DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ 24 مارس 2024

Sheikh Ahmed Abdullah Said Al Rawas	الشيخ احمد بن عبدالله سعيد بدر الرواس
He holds a Bachelors in Political Science & Economics and he has experience more than 40 years in General administration and Private companies' management he is Chairman of Salalah Mills Co SAOG.	حاصل على شهادة البكالوريوس في الاقتصاد والعلوم السياسية ولديه خبرة اكثر من 40 سنة في مجال الادارة العامة وادارة الشركات الخاصة ورئيس مجلس الادارة لشركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع.
Sheikh khalid Mustahail Ahmed Al Mashani	الشيخ خالد بن مستهليل المعشني
Shaikh Khalid bin Mustahail Al Mashani is the Chairman of the Board of Directors of Bank Muscat S.A.O.G., Director of Al Omaniya Financial Services Company, and Chairman of Dhofar International Development & Investment Holding Company S.A.O.G. Shaikh Khalid has a BSc. in Economics, and a Master's Degree in International Boundary Studies from the School of Oriental and African Studies (SOAS), from the University of London, UK.	عضو مجلس الادارة ورئيس مجلس ادارة بنك مسقط ش.م.ع.ع. وعضو مجلس الادارة للشركة العمانية للتمويل ش.م.ع.ع. ورئيس مجلس الادارة لشركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع. حاصل الشيخ خالد المعشني على شهادة البكالوريوس في الاقتصاد والماجستير في الاقتصاد الدولي من كلية الدراسات الشرقية والافريقية من جامعة لندن بالمملكة المتحدة.
Sheikh Mohammed Abdullah Said Al Rawas	الشيخ محمد بن عبدالله سعيد بدر الرواس
He holds a Bachelor's in business administration; PhD from the University of Bedfordshire United Kingdom and he has experience of Businessman with 20+ years in Business administration and private companies' management and he is Director of Al Anwar Investments SAOG.	حاصل على شهادة البكالوريوس في ادارة الاعمال وشهادة الدكتوراه الفخرية من جامعة بيدفوردشير بندنينة لوتن ببريطانيا وهو عضو في مجلس ادارة شركة الاتوار للاستثمار.
Mr. Mohamed Abdulla Al Khonji	الفاضل/ محمد بن عبد الله الخنجي
Mr. Mohamed Abdulla Al Khonji, is a Bachelor degree in Economics graduated in 1994 from the University of Northern Colorado, USA. He is an investor in several Companies & Real Estate in Oman. He is the Chairman of Al Khonji Invest SAOC, Al Khonji Real Estate & Development SAOC, United Finance Company SAOG & Oman Hotels & Tourism Company SAOC. Deputy Chairman of ALKHONJI Group LLC, Takaful Oman Insurance SAOG & Oman Fiber optic SAOC, Board	عضو مجلس ادارة الشركة حاصل على شهادة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة نورث كلورادو بالولايات المتحدة الامريكية في العام 1994م وهو مستثمر في العديد من الشركات وفي القطاع العقاري. وهو رئيس مجلس الادارة لمجموعة الخنجي للاستثمار ش.م.ع.م. والخنجي لتنمية الاستثمار العقاري ش.م.ع.م. والمتحدة للتمويل ش.م.ع.ع. وفنادق عمان وشركات السياحة. ونائب رئيس لمجموعة الخنجي وتكافل عمان للتأمين والشركة العمانية للالياف البصرية ش.م.ع.ع. وطيران السلام.

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverages
C.R: 2017520 - P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



الصفوة لمنتجات الألبان والمنتجات
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



أغلاف ظفار
Dhofar Cattle Feed

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العطائر
س.ت: ٢٠١٧٥٢٠ - ص.ب: ١٢٢٠
صلالة - ٢١١ - سلطنة عمان
هاتف: ٢٣٢٢٥٣٨١ / ٢٣٢٢٥٧٩٣ - فاكس: ٢٣٢٢٥٢٥٨
قريبة القيمة المضافة: ٧١٣ - ١١٠٠٠٠٠٠ OM



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع.)
DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ 24 مارس 2024

member at Dhofar Cattle Feed SAOG, Salam Air SAOC, ect.	
Sheikh Saud bin Mustahail Al Mashani	الشيخ سعود بن مستهليل المعشني
Sheikh Saud bin Mustahail Al Mashani is a Director on the Board of Directors of DCF and Director on the Board of Bank Muscat since March 2013 and a member of the Board's Audit Committee. Sheikh Saud is a Director of Marketing and Business Development in Muscat Overseas Group of companies since 2008. Muscat Overseas Group is a diversified group of companies that has interests in financial sector, real estate, trading, travel, insurance, joint venture projects...etc. In 2011, Sheikh Saud joined the Ministry of Foreign Affairs- International Organizations. Sheikh Saud is holding a Master's Degree on International Diplomacy from University of East Anglia (UK) in (2015). He is a graduate in Business Management from the Staffordshire University (UK) in 2010.	عضو مجلس الإدارة وعضو لجنة التدقيق للشركة وعضو مجلس الإدارة وعضو لجنة التدقيق لبنك مسقط منذ 2013م ويشغل منصب مدير المبيعات وتطوير الاعمال بمجموعة شركة مسقط أوفرسيس ش.م.م. منذ العام 2008م وهي شركة متعدد الأغراض وتعمل في عدة مجالات منها القطاع المالي والقعارات والتجارة والتأمين والسفر والسياحة. في العام 2011م انضم للعمل بوزارة الخارجية ويحمل شهادة الماجستير في العلاقات الدولية والسياسية من جامعة ايستر انجليي بالمملكة المتحدة منذ 2015م وتخرج من كلية ادارة الاعمال في جامعة استافوردشاير بالمملكة المتحدة.
Sheikh Khalid Abdullah Said Al Rawas	الشيخ خالد بن عبدالله سعيد بدر الرواس
He holds a Bachelors in Business Management and he has experience more than 20 years' in Private companies' management he is Director Oman International Development and Investment Company SAOG.	حاصل على شهادة البكالوريوس في ادارة الاعمال ولديه خبرة أكثر من 20 سنة في مجال إدارة الشركات وهو عضو في مجلس ادارة شركة الدولية العمانية للاستثمار القابضة.
Mr. Khalid Al Shamsi	الفاضل خالد الشامسي
Khalid Al Shamsi is the Managing Director of a diversified and multi-strategy global investment firm with a focus on direct and indirect investments in financial services, and investments across multiple asset classes from public and private equity to real estate and alternative investments. He serves on the boards of several publicly listed and private	عضوا منتدب ومديرا لمجموعة من الشركات العالمية متنوعة الاستراتيجيات والاستثمارات المباشرة وغير المباشرة في الخدمات المالية، والاستثمارات في الأصول المتعددة من الأسهم العامة والخاصة والعقارات والاستثمارات البديلة. وهو عضو في عديد من مجالس الإدارة في الشركات العامة والخاصة. الفاضل خالد الشامسي خريج كلية هارفارد للأعمال، وجامعة كاليفورنيا في بيركلي هاس لإدارة الأعمال، وكلية إنسياد للأعمال. وهو حاصل على درجة البكالوريوس (مع مرتبة الشرف) في المحاسبة والاقتصاد والأعمال الدولية. حصل الفاضل خالد على شهادة "IDP-C"، وهو برنامج

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverages
C.R: 2017520 - P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



المصنعة لمنتجات الألبان والعلف
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



ظفار
Dhofar Cattle Feed

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العنابر
ص.ب: 1220 - ف.ب: 1220
طالفة: 211 - سلطنة عمان
هاتف: 23225381, 23225793 - فاكس: 23225258
ضريبة القيمة المضافة: 01100007713



ظفار للأغذية و الاستثمار (ش.م.ع)
DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ 24 مارس 2024

companies Khalid is an executive graduate from Harvard Business School, UC Berkeley Haas School of Business and INSEAD Business School. He holds a bachelor's degree (magna cum laude) in Accounting, Economics and International Business. Khalid is certified "IDP-C", an internationally renowned directorship program in corporate governance from INSEAD Business School in France. He is also certified in board governance by Harvard University and Hawkamah Institute of Directors.

إداري مشهور عالمياً في حوكمة الشركات من كلية إنسياد للأعمال في فرنسا. كما أنه معتمد في حوكمة مجالس الإدارة من جامعة هارفارد.

Mr. Jamal Kamel Rasheed

الفاضل / جمال كامل رشيد

Mr. Jamal Kamel Rasheed has a Master's degree in accounting from 1987, and Bachelor's degree in accounting in 1981. He has a total of 43 years of experience in various fields of accounting in Oman, UAE, and Iraq, using quantitative methods of financial analysis and studying of financial statements. Board member in Dhofar Poultry SAOC. He has previously occupied the position of Head of the Internal Audit Department at DIDIC more than 13 years.

حاصل على درجة الماجستير في المحاسبة عام 1987، ودرجة البكالوريوس في المحاسبة عام 1981. ويتمتع بخبرة تصل إلى 43 عامًا في مختلف مجالات المحاسبة في عمان، الإمارات العربية المتحدة والعراق، لديه خبرة في استخدام الأساليب الكمية للتحليل المالي ودراسة القوائم المالية. عضو مجلس الإدارة في شركة دواجن ظفار ش.م.ع.م وقد شغل سابقاً منصب رئيس وحدة التدقيق الداخلي في شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع (DIDIC) لأكثر من 13 عامًا.

He is currently occupying the position of Company Secretary (DIDIC SAOG) and Compliance Manager since 2016. He has experience in reorganizing and restructuring companies and mergers in companies.

ويشغل حالياً منصب أمين سر الشركة (شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع) ومدير الالتزام منذ عام 2016. ولديه خبرة في إعادة التنظيم وإعادة هيكلة الشركات وإندماج الشركات وتحويلها.

Sheikh Awadh Salim Mustahil Al Maashani

الشيخ / عوض بن سالم بن مستهيل المعشني

Sheikh Awadh Salim Mustahil Al Maashani has a Bachelor's degree in Accounts and Finance. He is the Managing Director in Al Tamman Group. Has experience in Finance, Senior Management and is a

حاصل على بكالوريوس مالية ومحاسبة ويعمل حالياً عضو منتدب في مجموعة التمان. لديه خبرة في مجال المالية والمحاسبة والإدارة العليا عضو مجلس إدارة عدة شركات. مستقل - غير مساهم

Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverages
C.R: 2017520 - P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



المصفاة لإنتاجات الألبان والمنتجات
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



إسافوا ظفار
Dhofar Cattle Feed

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت: 2017520 - ص.ب: 1220
صلالة - سلطنة عمان
هاتف: 23225381, 23225793 - فاكس: 23225258
ضريبة القيمة المضافة: 01100007713



ظفار للأغذية والاستثمار (ش.م.ع.)
DHO FAR FOODS & INVESTMENT (SAOG)

التاريخ 24 مارس 2024

director in several companies. He is Independent and Non-Shareholder.

Mr. Aftab Patel

Mr. Aftab Patel is a Commerce Graduate and a Chartered Accountant.

In 1990 he was appointed as Senior Manager in Bank Muscat as Head of Auto finance. Mr. Aftab Patel was appointed as General Manager of Al Omaniya Financial Services SAOG in 1997 and subsequently promoted to Chief Executive Officer.

Awards: Mr. Aftab Patel Received the Special Award for Exemplary leadership from H.E. Abdullah al Salmi, Executive President of Capital Market Authority in the presence of HH Sayyid Tarik Bin Shabib al Said by Sultanate's Premier Business Magazine "Oman Economic Review". He has recently been Ranked 39th among the TOP 100 CEO of the year 2016 in the entire Gulf Cooperation Council Counties by Media Quest in association with Insead Business School and Deloitte. Received OER Lifetime Achievement award from His Highness Sayyid Taimur bin Asaad bin Tariq al Said at the GCC NEWAGE BANKING SUMMIT 2016.

الفاضل أفتاب باتيل

السيد أفتاب باتيل هو خريج تجارة ومحاسب قانوني.

وفي عام 1990 تم تعيينه كمدير أول في بنك مسقط كرئيس لقسم تمويل السيارات. تم تعيين السيد أفتاب باتيل مديراً عاماً للشركة العمانية للخدمات المالية ش.م.ع. في عام 1997 وتمت ترقيته بعد ذلك إلى منصب الرئيس التنفيذي.

الجوائز: حصل السيد أفتاب باتيل على الجائزة الخاصة للقيادة المثالية من سعادة السيد. عبدالله السالمي الرئيس التنفيذي لهيئة سوق المال بحضور صاحب السمو السيد طارق بن شبيب آل سعيد من مجلة الأعمال الأولى بالسلطنة "عمان إيكونوميك ريفيو". وقد حصل مؤخرًا على المرتبة 39 بين أفضل 100 رئيس تنفيذي لعام 2016 في دول مجلس التعاون الخليجي بأكملها من قبل **Media Quest** بالتعاون مع كلية إنسياد للأعمال وديلويت. حصل على جائزة الإنجاز مدى الحياة للموارد التعليمية المفتوحة من صاحب السمو السيد تيمور بن أسعد بن طارق آل سعيد في قمة العصر المصرفي الجديد لدول مجلس التعاون الخليجي 2016.

عبدالله بن زاهر العلوي
أمين سر الشركة



Cattle Feed Manufactures
Dairy Products & Beverages
C.R: 2017520 - P.O. Box: 1220
Salalah - 211, Sultanate of Oman
Tel: 23225381 / 23225793 - Fax: 23225258
VATIN: OM1100007713



الصفوة لمنتجات الألبان والمنتجات
Asafwah Dairy & Beverages

SCAN HERE



أغذية ظفار
Dhofar Cattle Feed

قطاع صناعة الأعلاف الحيوانية
قطاع منتجات الألبان وتصنيع العصائر
س.ت: 23225381 - ف.ت: 23225258
ص.ب: 1220 - ص.ب: 1220
صلالة - سلطنة عمان
هاتف: 23225381, 23225793 - فاكس: 23225258
ص.ب: 1220 - ص.ب: 1220